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1
De burgemeester zegt toe de telefonische bereikbaarheid van 1-1-2 in
2017 weer te monitoren, om te bezien of de providers hun toezeggingen
nakomen.

3/17/2016 ABM Bgm Bannink Jore 1e kw 2019

In de commissie ABM van 24-1-2019 zegt burgemeester
Heldoorn toe dat hij met de burgemeester van de
gemeente Gooise Meren de aanbevelingen uit het
meetrapport over de mobiele bereikbaarheid van 112
zal bespreken.

2 De burgemeester zegt toe de commissie periodiek te informeren over
woninginbraken. 3/17/2016 ABM Bgm Bannink Caarls elk kwartaal

In oktober volgen bij de mededelingen van de
portefeuillehouder aan ABM de veiligheidscijfers t/m het
derde kwartaal 2018. In oktober zijn de cijfers mondeling
door de portefeuillehouder toegelicht. Na de
commissievergadering zijn de cijfers aan de raadsleden
toegezonden.

3
De burgemeester zal de evaluatie over de toepassing/werking van de
subsidieverordening inbraakwerende maatregelen koopwoningen t.z.t.
met de commissie terugkoppelen.

11/30/2017 ABM Bgm Bannink Caarls 4e kw 2019

Uitgebreide evaluatie in voorbereiding. Tot 20
september € 11.800,- aan subsidie uitgekeerd aan 74
aanvragers, gemiddeld € 160,- per aanvraag. De
regeling loopt tot en met 31 december 2019 en het
totaal beschikbare budget bedraagt € 37.500,-. Dit jaar
volgt nog hernieuwde publiekscommunicatie over de
subsidieregeling.

4
De commissie zal via de mededelingen worden geïnformeerd over de
implementatie van het register nevenwerkzaamheden/financiële
belangen van ambtenaren.

5/17/2018 ABM VB Vergnes 2e/3e kw 2019

Door de outsourcing automatisering vertraagt de
digitalisering van de P-administratie. Pas vanaf 1-1-19
kan worden begonnen met een nieuw P-systeem.
Hierdoor kan dit punt pas in 2019 worden gerealiseerd.

5
Toezegging van wethouder Rebel dat het college de commissie actief
zal blijven informeren over voortgang/ontwikkelingen in de regionale
samenwerking (i.v.m. wegvallen fusie)

11/29/2018 ABM RB Bannink Van Zuiden 1e kw 2019
De Huizer zienswijze met input voor de RSA 2019 -
2022 wordt in de raadsvergadering van 7 februari 2019
vastgesteld. Voorstel: afvoeren van de lijst.

6

Het college zal bezien of bij benadering kan worden aangegeven welk
deel van het budget sociaal domein uit de begroting (mede) kan worden
toegerekend aan c.q. wordt ingezet voor veiligheidsbeleid, hoewel dit
door de verwevenheid en integrale aanpak (jongerenbeleid, PGA e.d.)
niet eenvouding zla zijn.

1/24/2019 ABM Bgm Bannink Bredenoord 1e kw 2019 Bij de mededelingen van de portefeuillehouder

7

De burgemeester zegt toe dat hij de informatievraag van de heer
Lekkerkerker nog eens zal voorleggen aan de DVC, onder de
voorwaarde dat raadsleden deze problematiek ook onder de aandacht
brengen van de Tweede Kamer-fracties van hun partij.

2/7/2019 raad/ABM Bgm Bannink Caarls 1e kw 2019 De vraag wordt tijdens de DVC vergadering van 14
februari 2019 op de agenda geplaatst.



8
De commissie zal worden geïnformeerd hoe zal worden omgegaan met
archeologische vondsten tijdens de realisering van het
hoofdwinkelcentrum.

3/22/2012 raad/FYD VB Klompmaker Beuving

Uit het verkennend onderzoek blijkt dat gelet op de
sloop van het vm. kaaspakhuis en de daardoor
‘verstoorde’ grond voor dit deel van het
Keucheniusgebied er geen nader onderzoek verricht
hoeft te worden. Voor het overige valt het gebied in een
regime, waarbinnen nader onderzoek moet plaatsvinden
bij verstoring van min. 2.500 M2 en 40 cm diepte.
Keucheniusstraat 20 valt binnen die omvang, zodat voor
de ontwikkeling aan de westelijke zijde van het gebied
geen nader onderzoek is vereist.

9 Bij de realisering van het hoofdwinkelcentrum zal zoveel mogelijk
aandacht worden besteed aan de realisering van fietsenstallingen. 3/22/2012 raad/FYD BO Klompmaker Klompmaker Voor de oostelijke zijde kan de toezegging in stand

blijven.

10

Wethouder Pas zegt toe de raad over twee jaar, als daar enige ervaring
mee is opgedaan, te informeren over het succes van het informeren van
organisatoren van evenementen over de schadelijke gevolgen van het
oplaten van ballonnen en de adviezen die hen gegeven zullen worden
voor milieuvriendelijker alternatieven.

4/23/2015 raad/FYD BO Klompmaker Weyland doorlopend

Uit een inventarisatie blijkt dat vanaf april 2015 geen
vergunningen voor evenementen zijn aangevraagd
waarbij het oplaten van ballonnen onderdeel van de
aanvraag was. Voor zover bij de gemeente bekend
hebben in deze periode geen evenementen
plaatsgevonden waarbij ballonnen zijn opgelaten. Het
team Vergunningen blijft alert op aanvragen waarbij dit
speelt en zal in die gevallen organisatoren van
evenementen informeren en adviseren over
milieuvriendelijker alternatieven. De toezegging kan
daarmee als afgedaan worden beschouwd. De
toezegging blijft wel op de lijst staan, totdat enige
ervaring is opgedaan met vergunningaanvragen voor
evenementen met balonnen. (commissie FYD 25-1-
2017)
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11 Een voorstel over de (regionale) inbreng voor de Floriade 2022 in
Almere wordt dit najaar met de commissie Fysiek Domein gedeeld. 7/2/2015 FYD BO Klompmaker Detering doorlopend

Op 17 mei jl. is op verzoek van de Regionale
portefeuillehouders Cultuur & Erfgoed, Recreatie &
Toerisme opdracht gegeven voor het uitvoeren van een
kosten-batenanalyse voor een mogelijke inzending van
de regio op de Floriade in 2022. Dit heeft geleid tot het
rapport “Kosten en effecten inzending of aanhaken op
kansen”. door Ecorys. Hoewel de uitgevoerde analyse
laat zien dat deelname aan de Floriade via een
inzending op bepaalde vlakken voordelen biedt, verdient
het alternatief  “aanhaken op kansen Floriade” de
voorkeur. Vooral op economisch vlak scoort dit scenario
beter, omdat onder andere concreet wordt ingezet op
noodzakelijk geachte product-ontwikkeling in de regio
en het opbrengstenpotentieel wordt vergroot, zo meent
Ecorys. In het door Amsterdam Marketing opgestelde
gebiedsplan “Castles & Gardens” wordt onder andere
geconstateerd dat het productaanbod in Gooi en
Vechtstreek verbetering en ontwikkeling behoeft
(hiervoor zijn nu o.a. de vijf kwaliteitsplekken in de regio
benoemd voor verdere ontwikkeling). In het Regionale
portefeuillehouderoverleg Fysiek Domein van 19 juli
2018 is ingestemd met het advies om niet in te zetten op
een regionale inzending op het Floriade terrein. In 2019
worden door de Regio nog concrete voorstellen
voorbereid hoe recreatie en toerisme duurzaam kan
worden versterkt, al dan niet in relatie tot de Floriade.
Ook de inspiratiesessies gericht op de kwaliteitsplekken
van de regio, die de komende maanden plaatsvinden,
dienen hiervoor als input. We wachten deze voorstellen
af.

12

Wethouder Verbeek zegt op een daartoe strekkend verzoek van de
fractie van D'66 toe om de mogelijkheden op het gebied van logistiek,
bevoorraading en verkeerscirculatie te betrekken bij de eerstvolgende
actualisering van het verkeerscirculatieplan. Daarbij wordt de raad
tevens geïnformeerd over de ontwikkeling van het regionaal
distributiecentrum. Naar verwachting in 2017/2018.

4/20/2017 FYD BO Zethof Castelein 2e kw 2019

Ter voorbereiding op de actualisering van het verkeer-
en vervoersplan (in 2018) is op 10 oktober 2017 een
(raads)verkeersconferentie gehouden. Dit onderwerp is
aan de orde geweest en wordt uitgewerkt in het te
actualiseren verkeer- en vervoersplan.
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13

Wethouder Verbeek zegt toe dat het college aandacht heeft voor de
zorgen die door Amsterdam Cruise Port zijn geuit over de
riviercruisevaart in Huizen en informeert de commissie Fysiek Domein
begin 2018 over de stand van zaken.

10/18/2017 FYD VB Klompmaker 1e kw 2018

Samen met  ACP en de Hof/Hart van Huizen is een
informatiebijeenkomst voor de betrokken lokale
middenstand gehouden op 20 februari jl. over de
betekenis van de riviercruisevaart  en aandachtspunten
voor Huizen. Zoals bekend zijn de faciliteiten sinds
januari 2018 beschikbaar, doch verwachten we in 2018
weinig aanlopen omdat de programma’s eerder in 2017
werden gemaakt en verkocht.  Het streven is er op
gericht vanaf 2019 aanlopen in Huizen te vergroten met
een doorgroei vanaf 2020/2021 afhankelijk van de
bekendheid van Huizen als bestemming. De commissie
heeft op 16 mei besloten de toezegging op de lijst te
laten staan

14

Wethouder Verbeek zegt toe, dat het nieuwe college onderzoek zal doen
naar de mogelijkheid over te stappen naar betaalde camperplaatsen,
waarbij ook de expertise van de Nederlandse Kampeerauto Club (NKC)
zal worden ingeschakeld

5/31/2018 FYD BO Kuijt Merckx 1e 2019 U wordt hierover in het eerste kwartaal 2019 bij de
mededelingen geïnformeerd.

15
Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de
ontwikkelingen rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze
waarop met het GNR en omwonenden wordt overlegd.

6/20/2018 FYD VB Klompmaker Van Noord 1e kw 2019

Van het GNR hebben wij een brief ontvangen, waarin
o.a. een terugkoppeling wordt gedaan van het
locatieonderzoek. Inmiddels zijn over dit onderwerp ook
raadsvragen gesteld door de VVD. Ter vergadering van
de raad van 7 februari jl. zijn aanvullende vragen
gesteld door vertegenwoordigers van het CDA en
Dorpsbelangen Huizen. Beantwoording hiervan zal
schriftelijk volgen binnen de termijn die voor schriftelijke
raadsvragen in het reglement van orde is opgenomen.
Voor wat betreft de locatie zal GNR verzocht worden
opnieuw met de omwonenden in overleg te gaan met
als streven het op dit moment geringe draagvlak te
vergroten. Voor het college geldt het raadsbesluit van
29 september 2016 als uitgangspunt. Dit raadsbesluit
betreft de overdracht van gronden aan GNR en
realisering van een speelbos, waarvoor de gemeente
een bedrag heeft betaald aan GNR (€ 90.000).

16 Het college informeert de commissie en raad op gezette tijden over de
ontwikkelingen rondom het zorg- en veiligheidshuis Gooi en Vechtstreek. 6/20/2018 FYD HO Kuijt Satyane doorlopend
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17
Wethouder Boom informeert de commissie over de voortgang van het
voorstel voor de regeling omtrent handhaving van het illegaal gebruik
van vakantiewoningen.

6/20/2018 FYD BO Klompmaker Zundert 3e kw 2019

Het onderwerp is als commissienotitie geagendeerd
voor de commissie Fysiek Domein van januari 2019.
Met 'ophalen' van de wensen en bedenkingen kan het
onderwerp in een (paraplu-)bestemmingsplan worden
vertaald.

18
Een eerste beeld van de kustvisie wordt in het eerste kwartaal 2019 aan
de commissie en raad voorgelegd. In het voorstel wordt ook ingegaan op
de hotelcapaciteit in Huizen

20-6-2018 /
1/11-2018 raa/FYD BO Klompmaker 2e kw 2019

In januari 2019 is een eerste beeld van de Kustvisie aan
de commissie voorgelegd, waarin bepaalde delen
nadere invulling behoeven. De commissie heeft ermee
ingestemd dat dit document in participatie wordt
gebracht, overeenkomstig het daartoe voorgestelde
proces. Een eerste resultaat van het in participatie tot
stand gebrachte document wordt verwacht eind 2e
kwartaal 2019

19
Wethouder Boom zegt toe, dat de mogelijkheid van buurtcampings zal
worden onderzocht en dat hij de uitkomsten daarvan uiterlijk voor de
volgende zomervakantie aan de raad zal presenteren

7/5/2018 raad/FYD BO Kuijt Merckx 2e kw 2019

20

Wethouder Boom zegt op een daartoe strekkend vraag van de heer
Meijerman (VVD) toe, dat hij de raad zal informeren zodra bekend is wat
de nieuwe eigenaar met hotel Newport van plan is, op basis waarvan
dan beoordeeld kan worden een gewenste ontwikkeling is.

9/27/2018 raad/FYD BO Klompmaker
Zodra de ideeën meer concreet zijn én een (eerste)
collegeberaad hierover heeft plaatsgevonden wordt dit
gedeeld met de commissie.

21
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van de informatieavond
in de week van 10 december 2018 met de omwonenden van de Nieuwe
Bussummerweg over de inrichting van die weg met groen en bomen

11/1/2018 raad/FYD VB Zethof Helsloot 1e kw 2019
Een kopie van de brief aan de bewoners, met de
inbreng van de avond, is aan de raad toegestuurd.
Voorstel: afvoeren van de lijst.

22
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomst van het gesprek met de
provincie en de gemeente Amsterdam op 5 december 2018 over het
uittreden uit GNR.

11/1/2018 raad/FYD VB Bannink Van Waard 1e kw 2019 In februari 2019 vindt een vervolggesprek plaats. U zult
daar t.z.t. over worden geïnformeerd.

23
In het eerste kwartaal van 2019 zal een visie-ontwerp betreffende
herinrichting Bad Vilbelpark aan de raad worden overgelegd, dat mede
in overleg met omwonenden tot stand is gekomen.

11/1/2018 raad/FYD VB Zethof Voulon 2e kw 2019

In januari 2019 is het eerste overleg met de bewoners
gepland. Met de uitkomsten van dit overleg wordt een
concept ontwerp gemaakt, dat weer met de bewoners
wordt besproken. Daarna wordt de raad geïnformeerd.
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23

Ten aanzien van het mogelijk schrappen van buslijnen in de regio zegt
Wethouder Boom toe, dat de raad op de hoogte gehouden zal worden
en betrokken zal worden bij het opstellen van het programma van eisen ,
mits daarvoor de ruimte is, omdat hij niet weet wat de temporisering is
voor het opstellen van het programma van eisen en hij dus ook niet weet
wanneer op welke moment daar ruimte voor is.

11/8/2018 raad/FYD BO Zethof Castelein 1e kw 2019

In december 2018 is de nota van uitgangspunten voor
de nieuwe OV-concessie vastgesteld door de provincie
Noord-Holland. In januari 2019 is een regionale
zienswijze richting de provincie ter instemming
voorgelegd aan de Commissie FD. Voorstel: afvoeren
van de lijst.

24 De beantwoording van de raadsvragen over de fietsstraat zal ook
schriftelijk aan de raad worden toegezonden. 2/7/2019 raad/FYD BO Zethof Castelein 1e kw 2019

25

Wethouder Boom zegt naar aanleiding van een daartoe strekkende
vraag van de heer Gencer toe, dat de raad zo spoedig mogelijk een
overzicht van de prijscategorieën van de zes woningen aan de
Plaveenseweg 14a ontvangt.

2/7/2019 raad/FYD BO Klompmaker

De koopprijzen starten vanaf € 565.000,- v.o.n.
voor een helft van dubbel woonhuis, tot € 749.000,-
v.o.n. voor de unieke vrijstaande hooibergwoning
(bron: website makelaar). Voorstel: afvoeren van
de lijst.

26

Wethouder Boom zegt op een daartoe strekkende vraag van de heer
Rebel (CDA) toe, dat de raad geïnformeerd zal worden of er
omgevingsvergunningen voor woningbouwprojecten zijn afgegeven voor
1 juli 2018, waarvan de bouw tot op heden nog niet is aangevangen
maar waarbij wel gebouwd kan worden met een gasaansluiting.

2/7/2019 raad/FYD BO Klompmaker 1e kw 2019 Deze vraag zal via mededeling aan de raad/commissie
worden beantwoord.

27

De mogelijkheid om van de aan te leggen fietsenstalling bij de
Regentesse een bewaakte fietsenstalling te maken zal worden bezien.
Daarbij worden tevens de mogelijkheden betrokken om daar
werkervaringsplaatsen van te maken.

7/2/2015 SOD BO Kuijt Van den Berg 1e kw 2019

De fietsenstalling is in oktober geplaatst. Het betreft een
standaard type fietsenstalling met een eenvoudige
overkapping. Als de gemeente hiervan aan bewaakte
fietsenstalling wil maken, is dat aan de gemeente zelf
om te realiseren. Op dit moment worden de noodzaak
en mogelijkheden hiervan onderzocht. U wordt in het
eerste kwartaal geïnformeerd via de mededelingen van
de wethouder.

28

Wethouder Bakker zegt n.a.v. behandeling van motie M4 toe, dat het
college in het nog aan de raad uit te brengen voorstel over verbetering
van de toegankelijkheid van het gemeentehuis, ook een
klantvriendelijker inrichting van de spreekkamers zal meenemen.

2/12/2018 SOD HO Bigot doorlopend

Er wordt een werkgroep ingesteld die een inventarisatie
gaat maken van de mogelijkheden om het
gemeentehuis toegankelijker in te richten alsmede het
klantvriendelijker inrichten van de spreekkamers. Wij
houden u op de hoogte over de voortgang.

29
Op een daartoe strekkende vraag van mevrouw Leeuwin (PvdA) zegt
wethouder Rebel toe, dat het communicatieplan medio 2019 gereed zal
zijn.

9/27/2018 raad/SOD RB Kuijt Hooft van
Huysduynen 2e kw 2019
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30 Wethouder Hoelscher zegt toe, dat hij de raad zal informeren als sprake
is van een verdere daling van de vaccinatiegraad. 9/27/2018 raad/SOD HO Kuijt Greeff doorlopend

31
wethouder Rebel zegt toe om de begeleiding van de jeugdwerkelozen
zoveel als mogelijk in te passen in de wijze waarop het
jeugdwerkgelegenheidsproject wordt opgezet.

10/16/2018 SOD RB Kuijt Huibers 1e kw 2019
Dit wordt meegenomen in het plan van aanpak
jeugdwerkeloosheid. Wij informeren u via de
mededelingen.

32
Wethouder Hoelscher zegt toe dat het college uiterlijk bij de
voorjaarsnota 2019 een tijdspad voor de nieuwbouw van de Draaikom
presenteert.

10/16/2018 SOD HO Kuijt Schoppen 2e kw 2019

Het college heeft op 12 december 2018 besloten om
binnen de begroting een bedrag beschikbaar te stellen
van € 13.500 voor de uitvoering van een onderzoek
naar de nieuwbouw van het wijkcentrum. Samen met de
gebruikers van de Draaikom (Versa Welzijn en Tijd voor
Meedoen) wordt een Programma van eisen opgesteld
met een stichtingskostenraming. Vervolgens zullen
scenario's worden uitgewerkt ter dekking van de
jaarlasten. Deze scenario's worden bij de behandeling
van de voorjaarsnota in juli 2019 ter besluitvorming aan
de raad voorgelegd.

33
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van het overleg met het
"buurtcomité 1276" en daarop volgende collegebesluitvorming over het
buurtgericht werken.

11/1/2018 raad/SOD HO Kuijt Blom 1e kw 2019

Het overleg met het buurtpanel heeft geresulteerd in
afspraken met het buurtpanel over gemeentelijke
ondersteuning. Zie de mededelingen aan de raad van
wethouder Hoelscher. Hiermee is deze toezegging
gerealiseerd. Voorstel afvoeren van de lijst.

34 Naar verwachting krijgt de raad binnen twee maanden een startnotitie
voor een jeugdplan. 11/1/2018 raad/SOD HO Kuijt Blom 1e kw 2019

Op dit moment wordt het nieuwe beleidsplan sociaal
domein vormgegeven. Uit dit beleidsplan zullen diverse
plannen van aanpak volgen. Een van die plannen van
aanpak zal gaan over (jeugd)gezondheid. Naar
verwachting wordt het beleidsplan sociaal domein
geagendeerd in de commissie sociaal domein van april.
Het plan van aanpak gezondheidheid volgt dan in de
daarop volgende commissie sociaal domein in mei.

35 In het eerste kwartaal 2019 kan de raad voorstellen tegemoet zien voor
schulhulpverlening, waaronder aan jongeren. 11/1/2018 raad/SOD HO Kuijt Bollebakker 1e kw 2019

Het college neemt in het eerste kwartaal een besluit
over de inzet van extra middelen voor
schuldhulpverlening (meicirculaire). Deze worden
ingezet voor jongeren. De wethouder zal u hierover via
de mededelingen informeren.

36
Wethouder Hoelscher zegt toe dat er een avond wordt georganiseerd
voor de Adviesraad om input te leveren voor het beleidsplan Sociaal
Domein. Ook de raad zal hiervoor worden uitgenodigd.

1/22/2019 SOD HO Kuijt

Een gezamenlijk moment (raad en adviesraad) bleek
agenda-technisch niet mogelijk. Daarom wordt er op
woensdag 27 februari een informatieavond
georganiseerd voor raadsleden. Op donderdag 28
februari is er een informatieavond voor de leden van de
Adviesraad. Op beide avonden is er ruime gelegenheid
voor het stellen van vragen en leveren van input voor
het beleidsplan Sociaal Domein 2019-2022.
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37 Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de
omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren. 1/22/2019 SOD VB Kuijt Kuijt 3e kw 2019

38

Als gevolg van beantwoording van raadsvragen over de besteding van
de Klijnsnma-gelden zal de raad worden uitgenodigd voor een
demonstratie-avond van de in te richten webshop waar spullen kunnen
worden verkregen die thans ook onder de kindregeling vallen.

2/7/2019 raad/SOD HO Kuijt Willems Een datum wordt in overleg met de griffier gepland
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